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Abstract (en)
Uses caisson (11) incorporating on a leading face several thin plates (12) forming a conduit for the ejection of gas in the direction of one surface
of the flat product. A device for exchanging heat with a flat product defiling in front of this device comprises device for putting at least one caisson
(11) under gaseous pressure. The caisson (11) incorporating on a leading face several thin plates (12) forming a conduit for the ejection of gas in
the direction of one surface of the flat product. These thin plates (12) are superimposed on each other following the direction of defilement of the flat
product and make up an orifice for the exit of the gas extending across the width of the flat product. The caisson (11) has a width within the width of
the flat product that is sufficient to allow the evacuation of gas from both sides of the caisson (11).

Abstract (fr)
Un dispositif d'échange de chaleur avec un produit plat défilant devant le dispositif comprend des moyens de mise sous pression gazeuse d'au
moins un caisson (11), le caisson (11) comprenant sur une face avant plusieurs lames (12) formant conduit pour l'éjection du gaz en direction d'une
surface du produit plat, les lames (12) étant superposées les unes aux autres suivant la direction de défilement du produit plat et constituant un
orifice de sortie du gaz s'étendant dans la largeur du produit plat. Le caisson (11) a une largeur dans la largeur du produit plat, suffisante pour
permettre l'évacuation du gaz de part et d'autre du caisson (11). Utilisation notamment pour refroidir un produit laminé en acier. <IMAGE>
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